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Marek Wojtkowski
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Interpelacja

Zwracam sig do Pana Prezydenta z zapytaniem w imieniu dyrektor6w

wloclawskich szk6l, nauczycieli wychow ania fizycznego, uczni6w bior4cych

udzial w rozgrywkach sportowych, dlaczego Szkolnl' Zwi4zek Sportowy nie

oglosil wynik6w rywalizacji sportowej za rok 201112015 w poszczeg6lnych

typach szkol.

Proszq rdwnie2 o informacje czy w roku szkolnym 201512016 prowadzona jest

punktacja i rywalizacja o tytul najbardziej usportowionej szkoty na terenie

miasta Wlociawek wdrird szk6l podstawowych, gimnazjach

i szkolach ponadgimnazjalnych.

Z powa2aniem

Jaroslaw Hupalo


